
 
 
 
Provincie Flevoland   
T.a.v. Voorzitter van Provinciale Staten dhr. A. Gerritsen  
 
Onderwerp: College besluit: Voornemen tot deelname aan Cultuureducatie met Kwaliteit 2025-

2028 

    
Datum:  27-02-2024 

 
Geachte voorzitter van de Provinciale Staten,  
 
Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het reglement van orde stelt de fractie van de 
50PLUS , vragen aan het college van Gedeputeerde Staten  
 
In de besluitenlijst van het college van 6 februarie jl is opgenomen bij belsuit 06: Voornemen 
tot deelname aan Cultuureducatie met Kwaliteit 2025-2028 
Gedeputeerde Staten hebben besloten aan de staatssecretaris van cultuur het 
voornemen kenbaar te maken om ook in de periode 2025-2028 te willen blijven 
investeren in cultuureducatie op basisscholen in Flevoland, zoals ook is opgenomen 
in het coalitieakkoord. 
 

N.a.v. dit besluit heeft 50PLUS een aantal vragen om meer duidelijkheid te verkrijgen in het 

domein cultuur & educatie omdat wij dit belangrijk vinden voor de Flevolanders echter daar 

deze middelen ook terug te vinden zijn in de diverse begrotingen van de Flevolandse 

gemeente en o.a. het FVA zijn wij op zoek naar meer transparantie.  

 

• Hoe is de financiering van het voornemen tot deelname aan Cultuureducatie met Kwaliteit 

voor de periode 2025-2028 gewaarborgd binnen de provinciale begroting? Wordt dit 

gefinancierd uit de reguliere begroting voor cultuur en onderwijs of zijn er additionele 

middelen voor vrijgemaakt? 

• Wat is de omvang van het rijksbudget dat gematcht zal worden door de provincie 

Flevoland voor de subsidieregeling Cultuureducatie met Kwaliteit, en hoe verhoudt dit 

zich tot de totale begroting voor cultuur en onderwijs in de provincie? 

• Zijn er specifieke randvoorwaarden of beperkingen verbonden aan het gebruik van de 

rijksmiddelen voor cultuureducatie, die van invloed kunnen zijn op de uitvoering van de 

diverse programma's in Flevoland? 

• In hoeverre geeft de provinciale bijdrage aan de subsidieregeling Cultuureducatie met 

Kwaliteit de provincie Flevoland sturing of invloed op de inhoud en kwaliteit van de 

cultuureducatieprogramma's op basisscholen? 

• Hoe verhoudt het voornemen en de financiering van Cultuureducatie met Kwaliteit zich 

tot de uitgaven en inspanningen op het gebied van cultuur en onderwijs door de 

gemeenten binnen Flevoland? Is er sprake van complementariteit of overlap? 

• Kan de provincie Flevoland inzicht verschaffen in de mate waarin gemeenten binnen de 

provincie bijdragen aan cultuureducatie, en hoe dit zich verhoudt tot de provinciale 

inspanningen? Kan hier inzage gegeven worden op basis van zowel  financiële bijdrage 

als programmatische en of inhoudelijke bijdrage?  

• Hoe verhoudt de jaarlijkse bijdrage van 1,3 miljoen euro aan Paviljoen M voor Landart en 

cultuureducatie zich tot de geplande uitgaven en bijdragen aan het programma 

Cultuureducatie met Kwaliteit voor de periode 2025-2028?  

• Maakt de financiering van Paviljoen M deel uit van dezelfde begroting als de middelen 

voor Cultuureducatie met Kwaliteit, of betreft dit een apart budget?  

 



 

 

 

• Wat zijn de specifieke doelstellingen die de provincie Flevoland nastreeft met de 

voortzetting van investeringen in cultuureducatie via de subsidieregeling Cultuureducatie 

met Kwaliteit? 

• Op welke wijze plant de provincie de effectiviteit en impact van de investeringen in 

cultuureducatie te evalueren, en zijn er tussentijdse evaluatiemomenten voorzien? 

 

 
 
Drs. M.G.J.H. van Rooij,  
Fractievoorzitter 


